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„Kde si, slušné Slovensko? Toľko hnusu, toľko faloše!
Dlho im tá pretvárka nevydržala. Lokaji davu prenášajú
do verejnej diskusie tie najhoršie myšlienkové pochody.
Zaslepene, ošklivo a hanebne sa vyvyšujú nad druhých,
mysliac si, že Slovensko, to sú práve oni!“, reaguje
Chmelár na sfanatizovaných prívržencov Progresívneho
Slovenska, SaS, KDH & spol.

infovojna.bz/article/kde-si-slusne-slovensko-tolko-hnusu-tolko-falose-dlho-im-ta-pretvarka-nevydrzala

"Jsem zděšen. Skutečně zděšen z toho, do jaké žumpy se propadla
kultura politiky na Slovensku. Lídři opozice se načisto opustili a hecují
davy do těch nejoplzlejších pokřiků. Na bránu ministerstva kultury
zavěsili demonstranti takové vulgární nadávky, že se to nedá publicista,
politický analytik a vysokoškolský pedagog Eduard Chmelár v reakci na
primitivní chování progresivně-liberální spodiny během opozičního
protivládního protestu na náměstí SNP v Bratislavě, která kromě
vulgárních pokřiků i obscénními slogany oblepila dveře nedaleké
budovy.
Jsem zděšen. Skutečně zděšený z toho, do jaké žumpy se propadla
kultura politiky na Slovensku. Lídři opozice se načisto opustili a hecují
davy do těch nejoplzlejších pokřiků. Na bránu ministerstva kultury
zavěsili demonstranti takové vulgární nadávky, že se to nedá citovat .

Předseda PS Michal Šimečka hovoří o svých kolezích,
místopředsedech parlamentu, že jsou to mafiáni. Magda Vášáryová
nazvala ministryni kultury hlupáním (stejná Vášáryová, jejíž video
"Jednoduše Magda" koluje po internetu jako virál). Prezidentský
kandidát Ivan Korčok přirovnává svého soupeře Petra Pellegriniho ke
psovi a nazývá ho podržtaškou (stejný Korčok, který dělal největší
podržtašku všech dob Mečiarovi, Dzurindovi, Ficovi, Pellegrinimu,
Matovičovi, Hegerovi - a jak ochotně!). Bývalý šéf slovenské diplomacie
Rastislav Káčer nazval předsedu NR SR "vyškerým parlamentním

https://www.infovojna.bz/article/kde-si-slusne-slovensko-tolko-hnusu-tolko-falose-dlho-im-ta-pretvarka-nevydrzala
https://www.hlavnydennik.sk/2024/01/21/hlas-ludu-do-pittchee-chodte-vy-kulturni-analfabeti
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ministrantem" a na hulváta ho vyzval, aby se přiznal, že je gay. Prý je
to ve veřejném zájmu a může se to podepsat na výkonu jeho funkce.
Ale ve veřejném zájmu by spíše bylo, aby se Rastislav Káčer přiznal,
kolik lahví ginu se podepsalo na výkonu jeho funkce.

Kde jsi, slušné Slovensko? Tolik hnusu, tolik faloše! Dlouho jim ta
přetvářka nevydržela. Já se však odmítám smířit s tímto dvoutvárným
pokrytectvím, s touto suterénní úrovní komunikace, která vyplavuje na
povrch to nejhorší z nás. Nemám problém s tím, když se vede politický
boj řekněme o zachování speciální prokuratury, na jejíž smysl jsou
různé odborné názory. Ale když se rozzuřenému davu, z něhož 80 %
lidí nerozumí tomu, o co jde, předhazuje jako potrava záměrně
zkreslená a zveličená kauza, musím se ptát, o co tady jde.
Zpolitizovaná herečka Kristýna Tormová zírá na pódiu, že bojují za
demokracii... Kdo jim ji bere? Ovládají média, nikdo je nezakazuje,
nikdo je nerozhání vodními děly, nikdo jim nenadává, nikdo je
nevyhazuje z práce - na rozdíl od většiny z nás. Nepravomocně
odsouzený daňový podvodník Andrej Kiska volá na náměstí v Popradu
po právním státě. A umělci podepisují petici za odstoupení šéfky
resortu kultury, kterou obviňují z nekompetentnosti... tento resort?
Tehdy jste si ničeho nevšimli?

Je až komické, jak červené deníčky nadsazují počty demonstrantů. V
Bratislavě prý bylo "zhruba 26 tisíc demonstrantů" (takto přesně to umí
Deník N vyčíslit na sotva poloviční masu). Pod obrázek z Rožňavy, na
kterém napočítáte maximálně 25 lidí, napsali, že jich tam bylo 150. Z
necelé stovky lidí před slovenským velvyslanectvím v Praze udělali
přes 350. A v Popradu? Přetřete si oči, když tam vidíte slabých 200 lidí,
vždyť je jich 900! Ej, ale je odsypá - v hlavách manipulátorů.

Když se přesvědčený socialista Maxim Gorkij vrátil z exilu do
revolučního Ruska, znechucený bolševickým násilím, hrubostí,
demagogií a nekulturností, napsal: „Jsou lidé, kteří tolik mluví o
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svobodě a demokracii, že jejich projevy připomínají sladké řeči kupců
snažících se prodat zboží co nejvýhodněji ." Jsme uprostřed politické
bouře, která v části obyvatelstva probudila velmi temné instinkty.
Politika je půda, na které se až příliš rychle rozrůstá bodláčí jedovaté
nenávisti, paranoidních podezření, bezostyšných lží, osočování,
chorobné ctižádosti, neúcty k jiným názorům. Vypočítejte si vše, co je
špatné v člověku – tomu všemu se mimořádně daří na půdě politického
zápasu.

Úkolem polemiky, kdysi vznešené disciplíny osvícenských salonů, už
není dospět k novému poznání, ale rozdrtit soupeře v exhibičním
představení, ve kterém už dávno nejde o pravdu a ve kterém má každý
právo tlouci čímkoli a kdekoli. Svoboda projevu se scvrkla na svobodu
osočování a novináři se změnili na přadeno jedovatých hadů, které už
jen zlostně syčí a překrucují fakta. K čemu jsou nám média, která
vnášejí do srdcí čtenáře, posluchače a diváky ty nejnižší pudy:
nenávist, lež, pokrytectví, cynismus, bezohlednost a závist?

Lokaji davu přenášejí do veřejné diskuse ty nejhorší myšlenkové
pochody. Zaslepeně, ošklivě a ostudně se vyvyšují nad druhé, myslí si,
že Slovensko, to jsou právě oni. Jako bychom dosud vnitřně nestrávili
historické dědictví poroby, jako bychom stále nebyli přesvědčeni o tom,
že jsme svobodní – a pro tento nedostatek vnitřního sebevědomí jsme
tak odporně hrubí, chorobně krutí a tak směšně a hloupě se bojíme
jeden druhého. A každá z těch bojujících stran si ve vlastní
sebestředné zaslepenosti myslí, že je řešením, byť je jen součástí
téhož problému.

V této společnosti zahynulo svědomí. Kde je příliš mnoho politiky, tam
nemá místo kultura. Kde není úcty člověka k člověku, tam se zřídkakdy
zrodí něco, čeho si váží celá společnost.
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Co nás tedy z tohoto ukrutného prokletí rozčesnuté společnosti vyléčí,
co vzkřísí naše síly, co nás může vnitřně obnovit? Pouze víra v sami
sebe a nic jiného. Je nezbytné, abychom si připomněli to, co jsme v
rvačce o moc a kousek chleba zapomněli. Chtěl bych svolat, abychom
byli v těchto dnech všeobecné zloby lidštější. Vím však, že je příliš
málo těch, kteří by přijali tato slova. A tak prosím, abychom byli
alespoň taktnější a zdrženlivější. Neboť nebudeme-li umírněni, i naše
životy budou řídit lidé, kteří jsou neustále agresivní, prchlí a
podráždění.

Zdroj: Facebook Eduard Chmelár / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

Ha Ne2024-01-22 16:40:03
Alzáčci sní o válce a "dezolátech" izolovaných v matelkovských
gulazích:D

Munir Guirguis2024-01-22 16:45:26
Dobrá revoluce není špatná... jen že by byla. Kam se chtějí
promajdanovat sami sebou umocnění demokrátoři?

https://www.facebook.com/photo?fbid=776161284556096&set=a.475941001244794


5/5

Milan Mašcuch2024-01-22 16:55:58
Když zuří znamená to, že koalice dělá dobrou práci.

Jaroslav Krafský2024-01-22 17:33:38

***

..."novináři se změnili na přadeno jedovatých hadů, které už jen
zlostně syčí a překrucují fakta"... - ha ha ha; dost výstižné, jen
bych upřesnil, že se nezměnily teď, ale (mnozí) jsou tak už dávno,
že název "novinář" si ani nezaslouží

 

 
 


